
 

Referat 
 

Emne Skolebestyrelsesmøde Nr.  07-2018/19 

Sted Hotherskolens personalerum Mødedato 03.06.19 

Deltagere 
SB-medlemmer, Rasmus Nygaard, 

Marianne Olesen og Irene Borre 
Kl. 

18.00 – 20.30 

(Spisning) 

Info: BUL + Område MED Mødeleder Rikke 

 

 

Dagsorden Punkt Ansvar  
A. Kommentar til referat Kommentar: 

Rettelser og kommentar til seneste 

referat 

  

Fie Jensen begyndte med at præsentere sig som nyt medlem af skolebestyrelsen. Hun er koordinator 

på Campus Køge.  

1. Aula Aulaprojekt leder deltager RT  

Projektleder for Aula i Stevns Kommune, Rasmus, præsenterede Aula. Han gennemgik indhold samt 

tidsplan for implementeringen. 

Der vil blive udleveret en folder inden sommerferien til forældre om, hvordan de kan logge på Aula.  

Der vil være en gennemgang for personalet på Hotherskolen den 5. august. Mandag den 12. august 

vil der blive åbnet op for forældrene på Aula.  

2. Valg af ny formand 

1 bilag 

 Alle  

Rikke er fraflyttet kommunen og har taget sine børn ud af Hotherskolen. Der skal derfor findes en 

ny formand.  

Tine Harild blev valgt som formand og Thomas som næstformand. 

Jeanette bliver indkaldt til næste møde. 

3. Åben Skole 

1 bilag 

 RT  

Bilag over aktiviteter på forskellige årgangs/- klasseteams er blevet samlet.  

Skolebestyrelsen er enige om at listen er god markedsføring for Hotherskolen. Listen kunne godt 

deles op i ”skal” forløb og ”kan” forløb. En liste til ekstern formidling samt en liste til intern brug. 

Vil blive præsenteret på skolebestyrelsesmøde i det nye skoleår. 

4. Ordensregler på Hotherskolen 

1 bilag 

 TV  

Der er forslag til ændringer vedr. mobiltelefoner for hele Hotherskolen. 

”Mobiltelefoner skal afleveres ved skoledagens start og bliver derefter låst inde. De bliver udleve-

ret igen efter sidste lektion. Mobiltelefoner kan bruges til skolemæssige opgaver efter aftale med 

lærer.” 

Ændringerne blev godkendt. 

 

Indskoling/SFO kigger på om der kan gøres en overgang fra skole til SFO.  

5. Budget 2020 – Afgivelse af  RT  



høringssvar 

1 bilag 

Foreløbige forslag til balancekataloget blev gennemgået.  

Der nedsættes et udvalg der skriver et forslag til høringssvaret. Dette bliver efterfølgende sendt til 

godkendelse i hele skolebestyrelsen. Udvalget består af René, Thomas V, Peder, Per og Bente. 

6. Fritagelse til ferier 2018/19 

1 bilag 

 TV  

Der er udleveret en oversigt over fritagelse for undervisning (ferier) for skoleåret 2018/19. 

Den viser fordelingen fordelt på indskoling-mellemtrin-udskoling.  

7. Økonomi 

3 bilag 

 TV  

Økonomi fra jan.-april blev gennemgået. Der var også udleveret sammenligningsbilag fra samme 

periode fra budget 2018.  

Gennemgangen blev taget til efterretning.  

Skolebestyrelsen ønsker fortsat sammenligningsgrundlag. 

8. Sygefravær 

1 bilag 

 RT/IB/MOL  

Sygefraværet blev taget til efterretning. 

Hotherskolen har tre delvis sygemeldinger. Det gør at sygefraværet for Hotherskolen er forhøjet.  

SFO og Dagskolen har lavt sygefravær.  

9. Meddelelser:     

 a) SB Formand Orientering: 

Siden sidst m.m. 

RT/IB/MOL  

Intet. 

 

 b) Ledelsen Orientering: 

Siden sidst m.m. 

RT/TV  

Der er ved at blive etableret basketballbane i Faxegården. Efter tidsplanen skulle den være færdig 

senest efter sommerferien.  

 

Der er drøftelser i gang om Børnehave Øst skal flytte fra Hotherskolen til Dalen. Vi afventer en 

afgørelse.  

 

Der sker ikke afskedigelser på Dagskolen. Der kommer en omlægning af pædagogernes arbejdstid. 

Der opleves stor opbakning fra forældrene.  

Dagskolen er stadig økonomisk sårbar ved evt. underbelægning.  

 

Vedr. ansættelser har René og Thomas Mejborn ansættelsessamtale den 13. juni. Der er kommet én 

ansøgning.  

En lærer har søgt om orlov i to år for at arbejde på Grønland. Der er slået en stilling op. Der er 

ansættelsessamtaler 11. juni. Peder og Simone vil gerne deltage i ansættelsesudvalget.  

 

BUL har besluttet at afkorte skoledagen i indskolingen med 3 lektioner ugl. Skolen har stadig pas-

ningsansvar indtil bussen kører for de elever der ikke går i SFO.  

 

Første møde efter sommerferien er tirsdag den 20. august 18-20.30 . På dette møde vil Rene frem-

lægge et forslag til møderække for skoleåret 2019/20. 

 c) Medarbejdere Orientering: 

Siden sidst m.m. 

BMO/PE  

Medarbejderne føler det har været en stille og rolig fagfordeling. 

 



Skiftet fra Intra til Aula er frustrerende for personalet. Håber på forståelse for at der kan være en 

implementeringsfase.   

 

Der er stadig uafklarede forhold vedr. afkortelse af skoledagen i indskolingen. Det er presset at 

beslutningen blev taget så sent. 

 

Der har været afholdt velkomstfest for spirebørn. 

 d) Elevråd Orientering: 

Siden sidst m.m. 

  

Der er elevrådsmøde den 4. juni. 

Willads Mejborn 4B er valgt som elevrådsformand. 

10. Eventuelt.    

Skolebestyrelsen efterlyser datoer for opstarts forældremøder.  

 

Dagskolens busser på parkeringspladsen blokerer for udsynet. Der arbejdes på en løsning 

 

Der er indkaldt til møde vedr. den nye affaldssortering på Stevns den 20. juni 2019. 

 

Rikke vil gerne sige tak for denne gang og ønsker alle en god sommerferie.   

 


